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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 18643/26.06.2024 
 
 

 
PROCES VERBAL  

încheiat în ședința ordinară a plenului  
Consiliului Județean Timiș din 26 iunie 2024 

 
 

 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința ordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 36 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în 
funcție.  

La ședință participă, în calitate de invitați, șefii compartimentelor funcționale din cadrul 
consiliului județean și specialiști din aparatul propriu, conducătorii unor instituții și servicii 
publice de sub autoritatea consiliului județean, precum și reprezentanții mass-media. 

Caracterul public al ședinței este asigurat în conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al 
ședinței. De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului 
județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 370/20.06.2024 și ordinea de zi a ședinței a 
fost adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-
media și prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

În continuare vă propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele puncte: 
1. Proiect de hotărâre nr. 136/21.06.2024 privind aprobarea Organigramei și Statului de 

funcții ale societății SERVICE CONS PREST S.R.L. 
2. Proiect de hotărâre nr. 137/25.06.2024 privind aprobarea Regulamentului de organizare 

și funcționare al aparatului de specialitate al Consiliului Județean Timiș. 
3. Proiect de hotărâre nr. 138/25.06.2024 privind aprobarea rectificării nr. 4 a bugetului 

local al județului Timiș pe anul 2024. 
4. Proiect de hotărâre nr. 139/25.06.2024 privind aprobarea completării anexei nr. 1 la 

Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 206/28.10.2016 privind aprobarea dării în 
administrare a unor bunuri imobile aflate in domeniul public al Judetului Timiș, către 
unele institutii publice de interes județean. 

5. Proiect de hotărâre nr. 140/25.06.2024 privind aprobarea Devizului General actualizat la 
faza Proiect tehnic, pentru obiectivul de investiții „Renovare energetică moderată a 
clădirii Corp C7 - Liceul Tehnologic Special Gheorghe Atanasiu”, precum și asigurarea 
finanțării cheltuielilor neeligibile. 

6. Proiect de hotărâre nr. 141/25.06.2024 privind aprobarea modificării Anexei la Hotărârea 
Consiliului Județean Timiș nr. 52/2022 privind aprobarea listei obiectivelor de interes 
județean la care se execută pază prin Direcția de Prestări Servicii Timiș. 

7. Proiect de hotărâre nr. 142/25.06.2024 privind aprobarea dării în folosință gratuită a 
unor bunuri imobile aflate în domeniul public al Județului Timiș, Centrului Școlar pentru 
Educație Incluzivă “Constantin Păunescu” Recaș.   
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Vă supun la vot completarea ordinii de zi a ședinței cu aceste 7 proiecte de hotărâre.  
Procedură de vot pentru completarea ordinii de zi, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat completarea ordinii de zi  cu  un vot  “pentru” din 

partea domnului președinte Alin-Adrian Nica, 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ 
domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și o abținere din prtea 
domnului consilier județean Idolu Iulian-Daniel. 

Nu a votat: Blaga Lucian.   
 

           Dacă sunt alte discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? Dacă nu, supun la vot 
ordinea de zi a ședinței cu modificările aprobate. 
 Procedură de vot pentru  aprobarea ordinii de zi cu modificările aprobate, vă rog.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi cu  un vot  “pentru” din partea domnului 
președinte Alin-Adrian Nica, 33  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri 
județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos 
Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore și o abținere din partea domnului consilier județean  Idolu Iulian-Daniel. 

Nu au votat: Micicoi Cornelia-Elena,Sorincău Ioan.  
 

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun spre 
aprobare procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 14.06.2024. 

Procedură de vot pentru aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare din data 
de 14 iunie 2024, vă rog.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal  cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Andea Petru, Blaga Lucian,  Moruș Vasile.  
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Punctul nr. 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 100/29.04.2024 pentru 
completarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 290/19.12.2023 privind aprobarea 
tarifelor de interes județean și a prețurilor de pornire la licitații pentru anul fiscal 2024. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile de specialitate ale consiliului 

județean.     
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Samoilă Elena, Sorincău Ioan.  
 
 
Punctul nr. 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 125/04.06.2024 privind 

solicitarea de trecere a unui bun imobil din domeniul public al comunei Sânandrei în 
domeniul public al Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu 
Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, 
Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, , 
Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Moruș Vasile, Tămaș Dănuț-Petrișor. 
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Punctul nr. 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 126/05.06.2024 privind 
modificarea Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 349/24.11.2022 privind solicitarea de 
trecere a unor bunuri imobile din domeniul public al comunei Iecea Mare în domeniul 
public al Județului Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Samoilă Elena, Korman Valentin. 
 
Punctul nr. 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 127/10.06.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 260/16.12.2019 privind aprobarea 
declanșării procedurii de expropriere a imobilelor situate pe amplasamentul lucrării de 
utilitate publică de interes județean ”Asfaltare DJ 591 C, sector DN 6 - Săcălaz”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 35 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Proteasa Alexandru-Constantin, 
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Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Domnule președinte, înainte de a trece la următorul punct, aș dori, cu permisiunea 

dumneavoastră să intervin pentru a  vă adresa o rugăminte și, în același timp, pentru a face o 
propunere.   

 
Domnul președinte Alin-Adian Nica 
Da, domnul Bădina, aveți cuvântul!  
 
Domnul consilier județean Nicu Bădina  
Domnule președinte, vă rog ca în continuare să prezentați dumneavoastră proiectele de 

hotărâre înscrise pe ordinea de zi, iar domnul secretar general să prezinte rezultatul votului.  
Spun acest lucru, întrucât la proiectele anterioare  supuse dezbaterilor și aprobării 

comunicarea votului durează între 30-45-70  secunde. 
Dumneavoastră sunteți online, iar domnul secretar este aici în sală. Prin urmare, domnul 

secretar poate să anunțe rezultatul votului mult mai repede având ecranul în față și în acest fel 
evităm timpii morți care sunt din ce în ce mai mari.   

 
Domnul președinte Alin-Adian Nica 
Domnule Bădina să știți că eu prezint rezultatul votului în funcție de cât de repede îmi 

transmit situația votului. Dacă domnul secretar îl poate transmite mai repede din sala sunt de 
acord să-l prezinte domnia sa.  

 
 
Punctul nr. 5 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 128/10.06.2024 pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 151/23.09.2020 privind aprobarea 
declanșării procedurii de expropriere pentru execuția proiectului ”Ranforsare DJ 692B 
Tomnatic-DN 6, propus a fi amplasat în extravilan și intravilan Comuna Tomnatic, 
Județul Timiș”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru 
agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, 
Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, 
Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Danielescu Aura-Codruța, Moruș Vasile, 
Proteasa Alexandru-Constantin. 
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Doamna consilier județean Elena Samoilă 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți o scurtă intervenție. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Aveți cuvântul doamna Samoilă.  
 
Doamna consilier județean Elena Samoilă 
Domnule președinte, mi se pare că intervenția domnului consilier județean Nicu Bădina 

este o nemărginită obrăznicie. Acum la sfârșit de mandat domnia sa ne impune cutume noi. Să 
le impună în noul mandat. Mi se pare că cedăm mult prea ușor. Atunci când ne ținea câte 20 
de minute cu tot felul de intervenții era perfect. Mulțumesc.  

 
 
Punctul nr. 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 130/13.06.2024 privind 

aprobarea Criteriilor pentru stabilirea ordinii de prioritate în soluționarea cererilor de 
locuință și în repartizarea locuințelor pentru specialiști în sănătate, destinate închirierii. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia 
pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
  onsiglieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, 
Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Danielescu Aura-Codruța, Proteasa Alexandru-Constantin. 
 

 
Punctul nr. 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 131/13.06.2024 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții ale societății RUWATIM SMDP S.R.L. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru sănătate și protecție socială 

(ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL), Comisia pentru relații și 
cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica, 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și două abțineri din partea doamnei  Samoilă Elena, și a 
domnului Dobra Călin-Ionel. 

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Tămaș Dănuț-Petrișor, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sorincău Ioan. 

 
 
Punctul nr. 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 132/13.06.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 182/31.08.2021 privind aprobarea 
devizului actualizat la faza de Proiect Tehnic revizuit pentru investiția „Reabilitarea, 
consolidarea, modernizarea și accesibilizarea spațiilor educaționale din cadrul Liceului 
Teoretic Special „IRIS”, Cod SMIS 116274. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism 
(AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian, Ciurlea Sorina-Alexandra, Proteasa Alexandru-Constantin. 
 
 
Punctul nr. 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 133/13.06.2024 privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 138/27.06.2018 privind aprobarea 
proiectului „Reabilitarea, consolidarea, modernizarea și accesibilizarea spațiilor 
educaționale din cadrul Liceului Teoretic special „IRIS”, cu realizarea de măsuri de 
sprijinire a eficienței energetice prin gestionarea inteligentă a energiei și utilizarea 
energiei din surse regenerabile”, Cod SMIS 116274. 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore ( a votat verbal). 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Dobra Călin-Ionel, Proteasa Alexandru-Constantin.  
 
 
Punctul nr. 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 134/13.06.2024 privind 

aprobarea Monografiei economico-militare a județului Timiș - ediția 2024. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate Comisiile.    
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Dobra Călin-Ionel, Proteasa 
Alexandru-Constantin. 

 
 
Punctul nr. 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 135/17.06.2024 privind darea 

în folosință gratuită a unor bunuri  aflate în patrimoniul Județului Timiș către Spitalul 
Clinic Județean de Urgență ‘’Pius Brînzeu’’Timișoara. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN), Comisia pentru administrație publică locală (CAPL), Comisia 
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pentru relații și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de 
afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 36 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca 
Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, 
Timiș Laurențiu-Grigore ( a votat verbal).  

Nu au votat: Hiticaș Marius, Proteasa Alexandru-Constantin,. 
 
 
Punctul nr. 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 124/03.06.2024 privind 

aprobarea structurii organizatorice a Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism 
(AGRIT).    

Dacă sunt discuții?  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți să iau cuvântul.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Vă rog, domnule Mihăieș! 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, aș porni de la o luare de poziție neinspirată a Inalt Presființiei sale 

Teodosie -Arhiepiscopul Tomisului care, după părerea mea,  este mai degrabă demnă de Evul 
Mediu. Domnia sa  propunea ca ”cei care suportă violența domestică să ducă crucea 
suferinței”. Aici vorbim în special de femei, de copii, iar în cazuri rare chiar și de bărbați.  

Plecând de la acest aspect, pentru că noi suntem în anul 2024  trebuie să punem altfel 
problema, în sensul eliminării violenței domestice și, în orice caz,  să facem pași importanți să 
ajugem  spre eliminarea ei.  

În continuare aș vrea să mă opresc puțin asupra a ce prevede acest proiect de hotărâre 
în privința violenței domestice. La pagina 11 – Statul de funcții – Complexul de servicii pentru 
intervenție specializată în domeniul prevenirii și combaterii violenței domestice – observăm că 
din cele 20 de funcții prevăzute, doar 6 sunt ocupate. Adică 30% într-un serviciu care chiar ar 
trebui să ne aducă în Mileniul III, în anul 2024 și să își facă treaba, nu putem avea pretenții.  
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În primul rând eu cred că ar trebui să ocupăm complet aceste funcții și chiar aș detalia 
puțin: la Centrul de prevenire în regim de urgență pentru violențele domestice avem 5 posturi și 
toate sunt vacante; la Centrul de consiliere pentru agresori – că și aceia trebuie consiliați și 
aduși pe calea cea dreaptă – avem 2 posturi  din care – 0 ocupate; la Compartimentul pentru 
sprijinirea victimelor infracțiunilor avem 3 posturi din care – 0 ocupate; Avem câțiva oameni 
angajați la Locuința Protejată Venus, din 9 posturi doar 6 sunt ocupate; coordonatorul 
personalului de specialitate nu este ocupat, este vacant și înțeleg de ce – este o funcție nou 
înființată.  

Eu chiar cred că este important ca noi să acordăm o atenție deosebită  prevenirii și așa 
cum am spus, reducerii la zero a violenței domestice. Ori cu această încadrare pe care noi o 
avem, Statul de funcții este bine întocmit, dar ocuparea doar  în proporție de 30% nu cred este 
o premisă care să ne ducă la a obține rezultate pentru a proteja pe cei care suportă violența 
domestică.  

Referitor la acest aspect aș dori să vă adresez câteva întrebări.  
Cu privire la Statul de funcții al DGASPC Timiș, observ că sunt 32 de funcții noi 

înființate, este un lucru important și eu dau credit celor care le-au propus, dar întreb dacă avem 
șanse să le ocupăm având în vedere cadrul legislativ actual. Aceasta este prima întrebare.  
 Apoi, la asistenți maternali din 650 de posturi avem doar 412 ocupate. Cele 238 de 
posturi vacante, de ce sunt vacante?  Noi ne dorim să avem cât mai mulți asistenți maternali ca 
să realizăm așa cum trebuie acest serviciu.  
 La asistenții personali profesioniști, din 50 de posturi avem 27ocupate. Deci 23 de 
posturi sunt vacante. De ce suntem în această situație? Nu este nevoie de asistenți personali 
profesioniști? 
 Acestea fiind întrebările aș dori, dacă se poate, ca un reprezentant al DGASPC Timiș să 
ne răspundă acum la aceste întrebări e bine. Dacă nu, ulterior,  poate să ne pună la dispoziție 
răspunsul  pe tablete.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Mihăieș.  
Rog pe domnul secretar general să invite la microfon pe reprezentantul DGASPC Timiș 

dacă este prezent în sală, dacă nu să facă o informare în scris.  
 
Domnul Ioan-Dănuț Ardelean – Secretar general al județului Timiș 
Domnule președinte, este prezentă în sală doamna director executiv Monica Trușcă. 

Domnia sa și-a notat întrebările domnului consilier Petre Mihăieș și va prezenta o informare 
mai amplă tuturor consilierilor cu privire la cele solicitate. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Bun, în acest caz vom primi în scris o informare mai amplă. Mulțumesc! 
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, mulțumesc pentru răspuns. Sunt convins că vom primi răspunsul, 

dar în final aș vrea să mai spun doar atât:  ca să fim civilizați în 2024 ne costă și cred că toți 
suntem de acord că merită.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt intervenții?Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore( a votat verbal).  

Nu au votat: Proteasa Alexandru-Constantin, Samoilă Elena. 
 
 
Punctul nr. 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 299/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții   ale Direcției de Evidență a Persoanelor 
Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL) Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-
Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore (a votat verbal). 

Nu a votat: Danielescu Aura-Codruța.  
 

 
Punctul nr. 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 300/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții al Direcției de Prestări Servicii Timiș.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și 
turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu ( a votat verbal),  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, 
Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, 
Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra 
Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore ( a votat verbal) . 

Nu a votat: Korman Valentin. 
 
 
Punctul nr. 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 301/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții ale Bibliotecii Județene Timiș „Sorin Titel”.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, 
Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore. 

Nu au votat: Moș Cristian-Alin, Idolu Iulian-Daniel, Danielescu Aura-Codruța. 
 
 
Punctul nr. 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 302/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții al Centrului de Cultură și Artă al Județului 
Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș 
Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Moruș Vasile, Proteasa Alexandru-Constantin.  
 
 
Punctul nr. 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 303/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții al Muzeului Național al Banatului.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru relații 
și cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius (a votat verbal), 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău 
Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana,  

Nu au votat: Danielescu Aura-Codruța, Ciurlea Sorina-Alexandra, Timiș Laurențiu-
Grigore, Proteasa Alexandru-Constantin. 

 
 
Punctul nr. 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 304/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții al Muzeului Satului Bănățean Timișoara.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia 
pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
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consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu a votat: Ciurlea Sorina-Alexandra. 
 
 
Punctul nr. 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 305/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții al Muzeului Național de Artă Timișoara.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru relații și cooperare internă și externă, 
dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și un vot împotrivă din partea domnului Popescu Marin.  

Nu a votat: Ciurlea Sorina-Alexandra. 
 
 
Punctul nr. 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 306/28.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții al Teatrului pentru Copii și Tineret “Merlin” 
Timișoara. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate 
și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 35 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin (a votat verbal), Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore 
(a votat verbal). 

 
 
Punctul nr. 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 319/08.12.2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Direcției de Prestări Servicii 
Timiș.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru 
sănătate și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 34 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman 
Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, 
Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore( a votat verbal). 

Nu a votat: Sorincău Ioan. 
 
 
Punctul nr. 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 320/08.12.2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Teatrului pentru Copii și 
Tineret „Merlin” Timișoara.          

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de urbanism, amenajarea 

teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și 
protecție socială (ASAN) și Comisia pentru administrație publică locală (CAPL).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
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Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel,  Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Sorincău Ioan, Ciurlea Sorina-Alexandra. 
 
 
Punctul nr. 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 321/08.12.2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Muzeului Satului Bănățean 
Timișoara.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru 
administrație publică locală (CAPL) Comisia pentru relații și cooperare internă și 
externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și Comisia pentru agricultură, 
dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-
Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, 
Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș 
Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Danielescu Aura-Codruța, Sorincău Ioan, 
 
 
Punctul nr. 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 322/08.12.2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Muzeului Național de Artă 
Timișoara.  

  
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia de urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice și protecția mediului (URBAM), Comisia pentru 
cultură, învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX) și Comisia pentru 
sănătate și protecție socială (ASAN).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, 
Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-
Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș 
Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Bojin Mihăiță, Ciurlea Sorina-Alexandra, Hiticaș Marius, Moruș Vasile, 
Sorincău Ioan.  

 
 
Punctul nr. 25 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 323/08.12.2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Direcției de Evidență a 
Persoanelor Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia de studii, prognoze economico-

sociale, buget, finanțe și administrarea patrimoniului (ECOF), Comisia pentru cultură, 
învățământ, activități științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru relații și 
cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 33 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius ( a votat verbal) , 
Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș 
Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, 
Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, 
Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Sorincău Ioan.  
 
 
Punctul nr. 26 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 324/08.12.2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Centrului de Cultură și Artă al 
Județului Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru sănătate și protecție socială 

(ASAN) Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) Comisia pentru relații și 
cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX) și 
Comisia pentru agricultură, dezvoltare rurală și turism (AGRIT).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
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Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana,  

Nu au votat: Ciurlea Sorina-Alexandra, Sorincău Ioan, Timiș Laurențiu-Grigore. 
 
 
Punctul nr. 27 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 325/08.12.2023 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Bibliotecii Județene Timiș 
„Sorin Titel”. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către Comisia pentru cultură, învățământ, activități 

științifice, tineret și sport (EDUX), Comisia pentru sănătate și protecție socială (ASAN) 
Comisia pentru administrație publică locală (CAPL) și Comisia pentru relații și 
cooperare internă și externă, dezvoltare regională și mediu de afaceri(COREX).    

Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 29  voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Danielescu 
Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Sorincău Ioan.  

 
 
Punctul nr. 28 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 307/29.11.2023 privind 

aprobarea Organigramei și a Statului de funcții ale Județului Timiș.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile. 
Avem un amendament  din partea domnului Iovescu  și îl rog pe domnia sa să ni-l 

prezinte. 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Amendamentul propus de noi face referire la punctul nr. 12 b. din proiectul de hotărâre 

privind aprobarea organigramei consiliului județean.  
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Prin urmare propunem:  Serviciul intern de prevenire și protecție se reorganizeză prin 
desființarea structurii Biroul intern de prevenire și protecție. Activitatea și posturile de execuție 
se reorganizează în cadrul Compartimenului intern de prevenire și protecție. Cele 5 funcții 
contractuale de execuție de muncitor calificat I propuse se transferă la Serviciul administrativ și 
logistic.  

De asemenea, la punctul 16 - Arhitect șef propunem: să se desființeaze cele două 
compatimente nou apărute în subordinea Arhitectului Șef și se înființează prin comasarea celor 
două compartimente Serviciul de infrastructură edilitară, mobilitte urbană și mediu cu 
menținerea numărului de funcții și cu respectarea condiției prevăzute la art. XX alin. (1) din 
Legea nr. 296/2023, cu încadrarea în normativul de personal de minimum 10 posturi de 
execuție.  

Propunerile făcute prin acest amendament au la bază consultările pe care eu, împreună 
cu colegii mei, le-am mai avut zilele acestea cu colegii din aparatul de specialitate al consiliului 
județean. .  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă sunt intervenții cu privire la acest amendament? 
Dacă nu, voi spune eu câteva cuvinte cu privire la toate organigramele pe care le-am 

avut pe ordinea de zi spre dezbatere și aprobare.  
Aceste organigrame trebuie să fie adoptate până la finalul acestei luni pentru a ne 

conforma prevederilor legale care ne impun desființarea tuturor birourilor  atât din cadrul 
aparatului de specialitate al consiliului județean, cât și din cadrul instituțiilor subordonate.  

Acest lucru va duce, inevitabil, la pierderea mai multor funcții de conducere din cadrul 
acestor instituții și va trebui să găsim, și chiar am găsit aceste soluții de reorganizare, astfel 
încât, să păstrăm funcționalitatea aparatului de specialitate din cadrul consiliului județean și din 
cadrul insituțiilor din subordinea consiliului județean și, în același timp, să motivăm oamenii pe 
care îi avem angajați, în special pe aceeia care au avut rezultate deosebite în structurile pe 
care le-au condus.  

Prin urmare, chiar dacă s-a micșorat numărul posturilor de conducere ne-am dorit să 
stimulăm acele structuri care au avut performanță și pe care, în unele cazuri, le-am  ridicat la 
statutul de serviciu dacă înainte au fost birou.  

Referitor la amendamentul domnului Iovescu, cred că la Arhitect Șef era un serviciu, iar 
acum se propune crearea unui al doilea serviciu în această structură. Eu nu știu dacă acest 
lucru este o variantă inspirată, ținând cont de faptul că se reduc peste tot numărul de posturi de 
conducere, iar la Arhitectul șef consider că era suficient un singur serviciu, iar celelalte să 
rămână la nivel de compartimente.  

Bun, dar aceasta este o opțiune pe care colegii de la PSD o propun. Așa că, supun la 
vot acest amendament.  

 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule președinte, vă rog să-mi permiteți să intervin și eu.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Aveți cuvântul domnule Olajos 
 
Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
Domnule președinte, eu înțeleg raționamentul domnului Iovescu și având în vedere 

viitoarea structură a executivului  consiliului județean este de de bun simț să-și organizeze 
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lucrurile operațional, executiv, astfel încât, să aibă rezultate cât mai bune în beneficiul 
cetățenilor.  

Deci, nu am o problemă cu amendamentul. O să-l susțin chiar dacă înțeleg și 
raționamentul dumneavoastră,  însă aș vrea să nu închidem această ședință fără să menționez 
faptul că zona de relații externe care mi-a fost arondată, respectiv Comisia de relații externe a 
avut o performanță deosebită în acest mandat și aș vrea, cu această ocazie, să felicit întreg 
departamentul, pentru că nu știu câte ședințe mai avem, să le mulțumesc, să le urez spor la 
treabă în noul mandat și să recomand viitorului executiv al consiliului județean să-și păstreze 
profesioniștii motivați în funcțiile în care au arătat deja experiență și performanță.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc  domnule Olajos. Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Dacă îmi permiteți domnule președinte aș vrea intervin din nou și  să vă explic 

argumentele care au stat la baza înființării acestor servicii. În urma discuțiilor cu doamna 
arhitec șef și pentru faptul că s-a mutat la arhitectul șef și compartimentul de mediu care este o 
componentă în plus care vine în sarcina arhitectului șef, cerința pentru a avea o muncă cât mai 
certă este de a avea încă un serviciu care să poată fi coordonat de arhitectul șef și trebuie să 
ținem cont și de investițiile majore care urmează să se întâmple în județul Timiș în perioada 
viitoare.  

Sunt proiecte majore de investiții cu finanțare guvernamentală, și amintim de Institutul 
oncologic, stadionul, centura feroviară, dar și alte proiecte care intră în sarcina directă a 
arhitectului șef. 

În principal raționamentul a fost pentru a avea o eficență cât mai mare și nici să nu fie o 
presiune mare pe această direcție. Desigur am compensat prin amendamentul în care am 
propus și desființarea serviciului intern de prevenire și protecție pentru a putea rămâne în 
normativul pe care Legea privind măsurile fiscal bugetare le prevede.  

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu supun la vot amendamentul domnului 

Iovescu.  
Procedură de vot pentru amendamentul domnului Iovescu, vă rog. 
Consiliul Județean Timiș a aprobat amendamentul cu  24 voturi „pentru”  din partea  

doamnelor/ domnilor consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu ( a votat verbal),  Blaga 
Lucian,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, 
Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra 
Călin-Ionel, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, 
Sarmeș Dan-Ion, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș Laurențiu-Grigore, un vot împotrivă din partea 
doamnei Samoilă Elena și 8 abțineri din care 1 abținere din partea domnului președinte Alin-
Adrian Nica și 7 abțineri din partea doamnelor/domnilor consilieri județeni Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Boldovici Laura-Carmen, Șendroiu Vlad-Ioan, Țecu Alexandra-Viviana, Marian 
Laurențiu Vasile,  Hiticaș Marius.  

Nu au votat: Micicoi Cornelia-Elena, Proteasa Alexandru-Constantin, Sorincău Ioan, 
 
Domnul consilier județean Nicu Badina 
Domnule președinte eu nu am primit să pot vota. Vă rog să se consemneze în procesul 

verbal că votez ”pentru” 
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Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Deci, amendamentul a fost aprobat cu  24 voturi ”pentru”, 1 vot împotrivă și 8 abțineri.  
În continuare, dacă mai sunt alte intervenții cu privire la proiectul de hotărâre?  
 
Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
Domnule președinte, amendamentul fiind aprobat ar trebui să  corelăm Regulamentul de 

organizare și funcționare pe  organigrama  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Da, evident că implicațiile amendamentului din proiectul de hotărâre anterior adoptat de 

plenul consiliului județean  vor  fi preluate, de către colegii din subordinea domnului secretar 
general, în noul proiect ca să existe consistență.   

Dacă mai sunt alte intervenții cu privire la proiectul de hotărâre? Dacă nu, supun  la vot 
proiectul de hotărâre în forma amendată.  

Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș 
Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-
Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Timiș 
Laurențiu-Grigore și 2 abțineri din partea doamnelor Țecu Alexandra-Viviana, Samoilă Elena.  

Nu a votat: Moruș Vasile.  
 
 
Punctul nr. 29 al ordinii de zi – Proiect de hotărâre nr. 136/21.06.2024 privind 

aprobarea Organigramei și Statului de funcții ale societății SERVICE CONS PREST 
S.R.L.   

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica, 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-
Carmen, Calescu Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-
Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu 
Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Șendroiu Vlad-Ioan, 
Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore și 1 abținere din 
partea domnului Dobra Călin-Ionel. 

Nu au votat: Moruș Vasile, Korman Valentin, Samoilă Elena. 
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Punctul nr. 30 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 137/25.06.2024 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al aparatului de specialitate al 
Consiliului Județean Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu 
Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-
Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu 
Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Blaga Lucian,  Dobra Călin-Ionel, Cocean Liviu-Marius.  
 

 
Punctul nr. 31 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 138/25.06.2024 privind 

aprobarea rectificării nr. 4 a bugetului local al județului Timiș pe anul 2024. 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Inițiator: Președintele 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, 
Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Andea Petru, Blaga Lucian,  Dobra Călin-Ionel, Proteasa Alexandru-
Constantin. 

 
Punctul nr. 32 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 139/25.06.2024 privind 

aprobarea completării anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Judetean Timis nr. 
206/28.10.2016 privind aprobarea dării în administrare a unor bunuri imobile aflate in 
domeniul public al Judetului Timiș, către unele institutii publice de interes județean. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
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Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu Mihaela-
Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-
Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Hiticaș Marius, Idolu 
Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, 
Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-
Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-
Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Andea Petru, Blaga Lucian. 
   

 
Punctul nr. 33 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 140/25.06.2024 privind 

aprobarea Devizului General actualizat la faza Proiect tehnic, pentru obiectivul de 
investiții „Renovare energetică moderată a clădirii Corp C7 - Liceul Tehnologic Special 
Gheorghe Atanasiu”, precum și asigurarea finanțării cheltuielilor neeligibile. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții?  
Îl invit pe domnul Mihăieș să ia cuvântul pentru că sigur dorește să facă o intervenție la 

acest punct.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Mulțumesc domnule președinte pentru amabilitatea dumneavoastră. Tot ce am avut de 

spus am spus în ședința comună a comisiilor reunite și este suficient ce s-a consemnat acolo.  
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Dacă mai sunt alte intervenții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 28 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Caplat Alexandru, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–
Cosmin, Luca Bianca, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș 
Vasile, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin, Proteasa 
Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-
Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana.   

Nu au votat: Andea Petru, Calescu Mihaela-Maria,Cocean Liviu-Marius, Timiș Laurențiu-
Grigore. 
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Punctul nr. 34 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 141/25.06.2024 privind 
aprobarea modificării Anexei la Hotărârea Consiliului Județean Timiș nr. 52/2022 privind 
aprobarea listei obiectivelor de interes județean la care se execută pază prin Direcția de 
Prestări Servicii Timiș. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin,  Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
 
Punctul nr. 35 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre nr. 142/25.06.2024 privind 

aprobarea dării în folosință gratuită a unor bunuri imobile aflate în domeniul public al 
Județului Timiș, Centrului Școlar pentru Educație Incluzivă “Constantin Păunescu” 
Recaș.  
 

Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Proiectul a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate ale 

consiliului județean.  
Dacă sunt discuții? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog.  
Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre cu  un vot  “pentru” din partea 

domnului președinte Alin-Adrian Nica și 31 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Bojin Mihăiță, Boldovici Laura-Carmen, Calescu 
Mihaela-Maria, Caplat Alexandru, Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa 
Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, 
Iovescu  Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Luca Bianca, Marian 
Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moruș Vasile, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu Marin,  Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

 
                                     

Punctul nr. 36 al ordinii de zi - Întrebări, interpelări, informări. 
 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție în format electronic: 
1. Informare privind stadiul lucrărilor la investiția publică de lărgire la 4 benzi a DJ 691 

Dumbrăvița – A1.  
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2. Informare privind activitatea Comisiei speciale pentru analizarea documentațiilor ce 
stau la baza exercitării/neexercitării dreptului de preemțiune al Județului Timiș referitor la 
intențiile de înstrăinare a unor clădiri monument istoric. 

3. Informarea privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 

Dacă sunt înscrieri la cuvânt? Doamna Samoilă și domnul Mihăieș și-au exprimat 
intenția de a interveni la acest punct.  

Pentru început dau cuvântul doamnei consilier județean Elena Samoilă.  
 
Doamna consilier județean Elena Samoilă  
Am o întrebare punctuală care m-a preocupat întreaga perioadă cât am fost consilier 

județean cu privire la taberele școlare. Am tot întrebat dacă au ajuns în custodia consiliului 
județean însă nu am primit nicio informare deși ni s-a promis. Poate cineva să ne dea informații 
cu privire la acest subiect? 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc doamna Samoilă. Am să-i rog pe colegii de la direcția patrimoniu să ne facă 

o informare cu privire la stadiul demersurilor de preluare a taberelor școlare.  
Din informațiile pe care le dețin, știu că acest demers a fost inițiat încă din 2018 și s-a tot 

schimbat structura guvernului, astfel încât, a trecut de la Ministerul Sportului  la Ministerul 
Familiei și Tineretului apoi la ANS. Acestea ar fi trebuit intabulate dar în acest moment văd că 
nu s-au preluat.  

Este important să preluăm aceste tabere pentru că vor fi bani din POR Vest pentru 
reabilitarea acestor obiective.  

 
Doamna consilier județean Elena Samoilă  
Este important să le preluăm înainte de a fi o ruină.  
 
Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
Domnule președinte, de această dată chiar o să vorbesc ceva despre Liceul Tehnologic 

Special Gheorghe Atanasiu.  În ședința de plen a consiliului județean din 27 martie am mai 
avut o intervenție pe această temă. Atunci am spus că în premieră acest liceu a reușit să 
câștige un proiect concurențial în cadrul Programului Erasmus. Nu era o sumă neglijabilă. 
64.400 euro este o sumă mare chiar și pentru consiliul județean, iar acest lucru le-a permis ca 
în perioada 26 mai – 8 iunie 2024 - 14 elevi și 9 însoțitori să meargă în Portugalia și în 
perioada 26 mai – 1 iunie  2024 -  4 profesori și un responsabil să meargă în cadrul acestui 
program  Portugalia.  

Am manifestat de pe atunci dorința ca să avem succes, fiind primul proiect  - premieră. 
Acum pot să vă spun că a fost un succes acest proiect. În primul rând că a realizat un lucru 
deosebit  și  ne-a inclus într-un circuit educațional european. Acolo adolescenții noștri și 
profesorii noștri au avut ocazia să ia legătura cu elevi și profesori din  Polonia, din Franța, din 
Germania, ceea ce nu este puțin lucru. Din România au mai participat din Alba Iulia, din 
Caransebeș și din Arad.  

Vă mărturisesc, din ceea ce mi s-a spus, de către cadrele didactice în cadrul consiliului 
de administrație de la liceu, că a fost realmente o bucurie  și un vis împlinit pentru că, pentru  
unii elevi a fost prima călătorie cu avionul, prima călătorie cu metroul, prima dată când au văzut 
marea, și în cazul de față vorbim de Oceanul Atlantic.  

Și, în final vreau să spun că au fost apreciați de gazde prin diferite premii și distincții pe 
care le-au primit în cadrul activităților la care au participat. În plus, nu au fost probleme 



 
 

26 
 

neprevăzute și neplăcute pentru participanți. Cu toții s-au întors acasă dornici de a mai lua 
parte la astfel de programe.  

Eu i-am felicitat din partea consiliului județean pentru că noi administrăm Liceul 
Tehnologic Special Gheorghe Atanasiu și realmente, a fost și pentru noi o bucurie faptul că a 
avut loc acest eveniment.  Mulțumesc. 

 
Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
Mulțumesc domnule Mihăieș pentru implicarea permanentă la Liceul Tehnologic Special 

”Gheorghe Atanasiu” pe care ne-ați prezentat-o de fiecare dată în plenul consiliului județean.  
Dacă nu mai sunt alte intervenții, vă mulțumesc dragi colegi pentru participare și pentru 

munca depusă în comisii și în plen. A fost o ședință cu multe proiecte pe ordinea de zi pe care 
le-am finalizat pe toate. Majoritatea covârșitoare a acestora au fost într-un acord deplin.  

În continuare, vă doresc o zi răcoroasă și  o săptămână cu realizari frumoase. Am 
convingerea că  deseară cu toții vom ține cu România la meciul decisiv pentru calificarea în 
campionatul european de fotbal.  

Vă mulțumesc.  
Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței ordinare a Consiliului 

Județean Timiș. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTELE                                                  SECRETARUL GENERAL  
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                     AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
          Alin-Adrian NICA                                                      Ioan-Dănuț ARDELEAN 
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